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Omleidingsweg Tongeren  -  Stand van zaken

Om de congestieproblemen in de stationsomgeving en op “de Wallen” van Tongeren aan 
te pakken én om te zorgen voor een betere ontsluiting van het regionaal bedrijventerrein 
Overhaem, is de realisatie van zowel de noordoostelijke als de zuidoostelijke 
omleidingsweg absoluut noodzakelijk. Beide omleidingswegen zijn in het SALK 
(Strategisch Actieplan Limburg in het Kwadraat) opgenomen in de prioritaire 
mobiliteitslijst vanuit Limburg, onder de rubriek “Maatregelen korte termijn”.

Op 5 augustus 2014 stelde ik aan de minister een schriftelijke vraag (nr. 7) over de 
middelen om het tracé te realiseren. In zijn antwoord stelde de minister:

“Realisatie zuidoostelijke omleidingsweg: voorzien op het goedgekeurde 
driejarenprogramma 2014-2016 in 2015 voor 1.500.000 euro en in 2016 voor 3.000.000 
euro. 

Realisatie noordoostelijke omleidingsweg: is niet voorzien op het goedgekeurde 
driejarenprogramma 2014-2016.”

In het investeringsprogramma 2014-2016 is de investering voor de realisatie van de 
zuidoostelijke omleidingsweg inderdaad opgenomen (p. 33). In het 
investeringsprogramma 2015 vinden we ze echter niet meer terug. 

1. Kan de minister bevestigen dat de realisatie van de zuidoostelijke omleidingsweg nog 
steeds gepland is in 2015 voor 1.500.000 euro en in 2016 voor 3.000.000 euro?

2. Ook de realisatie van de noordoostelijke omleidingsweg is prioritair en staat 
opgenomen in het SALK.

Wat is de stand van zaken in het dossier van de noordoostelijke omleidingsweg?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 448 van 5 januari 2015
van AN CHRISTIAENS

1. Het investeringsprogramma 2015 is nog niet goedgekeurd. Aan beide projecten wordt 
door de administratie doorgewerkt. Nog niet alle procedures zijn afgerond. 

2. Aan het studiebureau Arcadis werd op 6.11.2014 aanvangsbevel gegeven. 
Ondertussen vond er op 10.12.2014 een eerste werkvergadering plaats. Ook met het 
ziekenhuis AZ Vesalius vond een werkoverleg plaats op 10 december 2014. De eerste 
GBC, waarin de verschillende scenario’s voorgesteld worden, gaat door op 11.2.2015. 


